

FOR IMMEDIATE RELEASE

December 20, 2023

Interconnected Approach to Tackling Inequity Shown in First Set of Investments

Realize Capital Partners has today announced its first set of investments for Realize Fund I: nine investments, totalling a commitment of capital of \$35.2 million.

"With Realize Fund I, we aim to invest in a way that accelerates social equity in Canada and builds the social finance market," says Alexandra Baillie, Realize Capital Partners' board chair. "We recognize this is an ambitious goal. Inequity is pervasive and deeply rooted, with many complex, often interconnected, causes. To make meaningful progress towards realizing social equity, we need an investment approach as multifaceted as the problem. We need to invest in initiatives that tackle inequity from different perspectives and positively reinforce one another to strengthen individual, community and environmental outcomes."

"Our first set of investments positions us to begin to do that."

"The Social Finance Fund is an innovative and first of its kind program. Through this Fund, the Government of Canada is investing in, and supporting the growth of, a vibrant social finance market," shares Jenna Sudds, Minister of Families, Children, and Social Development. "By investing in the Social Finance Fund, we are enabling social innovators to succeed, as they lead the way in building a more prosperous and inclusive economy that works for all Canadians. This set of investments by Realize Capital Partners is integral to making positive impacts for Canadians and local communities."

The Investments

Maximizing impact outcomes through a mix of new, emerging and established product issuers thinking intentionally about who they invest in as well as the impact aims of the investees. Maximizing investable opportunities through a mix of private equity, venture capital, private credit and community investing.

Direct Support for People and Place

Jubilee Fund is an established, community-based fund manager providing loans to nonprofits and social enterprises in Manitoba. With its latest capital raise, it aims to extend its community lending program to additional beneficial initiatives like childcare centres, cultural centres, affordable housing, community hubs and social enterprise growth. We believe this fund will help to improve livelihoods, the social determinants of health and community cohesion.

New Market Funds is an established fund manager. NMF Rental Housing Fund II partners with nonprofits across Canada to take ownership of and improve existing housing stock and to create new affordable housing

developments. The fund has set impact targets around rental affordability and carbon emissions reductions. We believe this fund will improve livelihoods, strengthen social purpose organizations and help to tackle climate change.

Windmill Microlending is an established woman-led product issuer. Windmill Microlending's Community Bond provides loans to foreign-trained professionals in Canada to enable them to work in the field they trained in before coming to Canada. We believe this fund will improve individual outcomes and strengthen social cohesion.

Finding Innovative Impact through New Perspectives

Maple Bridge Ventures is an immigrant-led, first-time fund manager. Maple Bridge Ventures Fund I aims to invest in 12-15 Canadian ventures led by immigrants, with a focus on health and sustainability technology. We believe this fund will help to diversify the social finance market and create greater opportunities for equity-deserving groups.

Raven Indigenous Capital Partners is an established Indigenous-led fund manager. Raven Indigenous Opportunities Fund I aims to provide follow-on capital to ~6 rapidly scaling impact-focused Indigenous enterprises across Canada for whom there is limited access to culturally safe capital. We believe this fund will catalyze and diversify the social finance market and support economic reconciliation.

Relentless Pursuit Management is an emerging woman-led fund manager. Fund II, the Relentless Health Pursuit Fund, aims to invest in 12-15 early-stage companies led by members of equity-deserving groups that are developing technologies to address gaps in preventative health and chronic disease management addressing common chronic conditions associated with aging. Relentless has a strong focus on impact assessment and measurement. We believe this fund will diversify the social finance market and improve people's physical and mental well-being.

The51 is an emerging woman-led fund manager. The51 Food and AgTech Fund I aims to invest in about 25 Canadian tech companies led by diverse teams, addressing climate challenges by reducing emissions and improving sustainability in the food and agriculture sectors. We believe this fund will diversify the social finance market and help build resilience in the food system.

"Made in Canada" Climate Solutions

Idealist Capital is a newly established private equity fund manager. Idealist Climate Impact Fund I aims to invest in about 10 growth-stage companies across Canada that are decarbonizing the power supply, electrifying transportation, supporting the transition to a circular economy and decarbonizing industrials. The fund has an impact measurement framework in place to measure reductions in carbon emissions. We believe that by helping to scale commercially ready solutions, this fund will help to tackle climate change.

PaceZero Capital Partners is an emerging private credit fund manager. PaceZero Sustainable Credit Fund II aims to support 16-20 early-stage Canadian companies in developing and commercializing their technologies to deliver positive social and environmental impact. The fund's impact framework is aligned to global standards. We believe this fund will create significant and far-reaching environmental benefits.

Just the Start

Today's announcement is just the start. At a targeted \$405 million fund size, Realize Fund I will be making many more investments next year and in the years ahead. In 2024 the team will develop new community investing partnerships to

propel community-led solutions, continue to support new and emerging managers, strive for investments aimed at helping rural and remote communities and support managers' development of impact measurement frameworks.

Support for the United Nations' Sustainable Development Goals

The Social Finance Fund is helping Canada advance the SDGs. The impact intentions of the investments announced today support several SDGs, in particular SDG 3: Good Health and Well-Being; SDG 5: Gender Equality; SDG 7: Affordable and Clean Energy; SDG 10: Reduced Inequalities; SDG 11: Sustainable Cities and Communities; and SDG 12: Responsible Consumption and Production.

- 30 -

About Realize Capital Partners and the Social Finance Fund

[Realize Capital Partners](#) is one of three fund-of-fund managers selected by the Government of Canada for its [Social Finance Fund \(SFF\)](#). Realize Capital Partners is a joint venture between [Rally Assets](#) and [Relay Ventures](#). The SFF is a Government of Canada initiative to strengthen social purpose organizations and [accelerate the growth of Canada's social finance market](#). Through Realize Fund I, and alongside [the other fund-of-funds managers](#) of SFF we are investing in positively impactful initiatives that accelerate social equity in Canada.

FOR MORE INFORMATION

Estelle Taylor,
Head, Marketing and Communications
647-679-1646
info@realizecapitalpartners.ca

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

20 décembre 2023

Une première série d'investissements qui témoigne d'une approche interconnectée de la lutte contre l'inégalité

Realize Capital Partners a annoncé aujourd'hui sa première série d'investissements pour le Realize Fund I : neuf investissements totalisant un engagement de capital de 35,2 millions de dollars

« Avec le Realize Fund I, nous souhaitons investir de manière à accélérer l'équité sociale au Canada et à développer le marché de la finance sociale, indique Alexandra Baillie, présidente du conseil d'administration de Realize Capital Partners. Nous reconnaissons qu'il s'agit d'un objectif ambitieux. Les inégalités sont omniprésentes et profondément enracinées, avec des causes nombreuses et complexes, souvent interconnectées. Pour réaliser des progrès significatifs en matière d'équité sociale, nous avons besoin d'une approche d'investissement aussi diversifiée que le problème. Nous devons investir dans des initiatives qui s'attaquent à l'inégalité sous différents angles et qui se renforcent mutuellement afin de renforcer les résultats positifs sur le plan individuel, communautaire et environnemental ».

« Notre première série d'investissements nous positionne pour commencer à le faire. »

« Le Fonds de finance sociale est un programme innovant et unique en son genre. Grâce à ce Fonds, le gouvernement du Canada investit dans un marché de la finance sociale dynamique et en soutient la croissance, a déclaré Jenna Sudds, ministre de la Famille, des Enfants et du Développement social. En investissant dans le Fonds de finance sociale, nous permettons aux innovateurs sociaux de réussir, car ils ouvrent la voie à la construction d'une économie plus prospère et plus inclusive qui fonctionne pour tous les Canadiens. Cette série d'investissements de Realize Capital Partners fait partie intégrante de l'impact positif pour les Canadiens et les communautés locales ».

Les investissements

Maximiser les résultats en termes d'impact grâce à une combinaison d'émetteurs de produits nouveaux, émergents et établis qui réfléchissent intentionnellement aux bénéficiaires de leurs investissements ainsi qu'aux objectifs d'impact des entités investies. Maximiser les opportunités d'investissement en combinant le capital-investissement, le capital-risque, le crédit privé et l'investissement communautaire.

Soutien direct aux personnes et aux lieux

Jubilee Fund est un gestionnaire de fonds communautaire bien établi qui accorde des prêts aux organisations à but non lucratif et aux entreprises sociales du Manitoba. Avec cette dernière augmentation de capital, elle vise à étendre son programme de prêts communautaires à d'autres initiatives bénéfiques telles que les garderies, les centres culturels, les logements abordables, les centres communautaires et la croissance des entreprises

sociales. Nous pensons que ce fonds contribuera à améliorer les moyens de subsistance, les déterminants sociaux de la santé et la cohésion communautaire.

New Market Funds est un gestionnaire de fonds bien établi. Le Fonds de logement locatif II NMF s'associe à des organisations à but non lucratif à travers le Canada pour prendre possession et améliorer le parc de logements existants et pour créer de nouveaux ensembles de logements abordables. Le fonds a fixé des objectifs d'impact concernant l'accessibilité des loyers et la réduction des émissions de carbone. Nous pensons que ce fonds améliorera les moyens de subsistance, renforcera les organisations à vocation sociale et contribuera à lutter contre le changement climatique.

Windmill Microlending est un émetteur établi de produits dirigé par des femmes. Windmill Microlending Community Bond accorde des prêts à des professionnels formés à l'étranger et installés au Canada pour leur permettre de travailler dans le domaine dans lequel ils ont été formés avant de venir s'y établir. Nous pensons que ce fonds améliorera les résultats individuels et renforcera la cohésion sociale.

Des perspectives nouvelles pour un impact innovant

Maple Bridge Ventures est un nouveau gestionnaire de fonds dirigé par des immigrants. Maple Bridge Ventures Fund I vise à investir dans 12 à 15 entreprises canadiennes dirigées par des immigrants, en mettant l'accent sur les technologies de la santé et du développement durable. Nous pensons que ce fonds contribuera à diversifier le marché de la finance sociale et à créer de plus grandes opportunités pour les groupes méritant des fonds propres.

Raven Indigenous Capital Partners est un gestionnaire de fonds autochtone bien établi. Le Raven Indigenous Opportunities Fund I vise à fournir des capitaux de suivi à environ 6 entreprises autochtones axées sur l'impact et à croissance rapide au Canada, pour lesquelles l'accès à des capitaux culturellement sûrs est limité. Nous pensons que ce fonds catalysera et diversifiera le marché de la finance sociale et soutiendra la réconciliation économique.

Relentless Pursuit Management est une nouvelle société de gestion de fonds dirigée par des femmes. Le fonds II, le Relentless Health Pursuit Fund, vise à investir dans 12 à 15 entreprises en phase de démarrage dirigées par des membres de groupes méritant d'être financés par des fonds propres, qui développent des technologies visant à combler les lacunes en matière de santé préventive et de gestion des maladies chroniques, en s'attaquant aux maladies chroniques courantes associées au vieillissement. Relentless met fortement l'accent sur l'évaluation et la mesure de l'impact. Nous pensons que ce fonds permettra de diversifier le marché de la finance sociale et d'améliorer le bien-être physique et mental des personnes.

The51 est un nouveau gestionnaire de fonds dirigé par des femmes. Le51 Food and AgTech Fund I vise à investir dans environ 25 entreprises technologiques canadiennes dirigées par des équipes diverses, qui s'attaquent aux défis climatiques en réduisant les émissions et en améliorant la durabilité dans les secteurs de l'alimentation et de l'agriculture. Nous pensons que ce fonds diversifiera le marché de la finance sociale et contribuera à renforcer la résilience du système alimentaire.

Solutions climatiques « fabriquées au Canada »

Idealist Capital est un gestionnaire de fonds de capital-investissement nouvellement créé. L'Idealist Climate Impact Fund I vise à investir dans une dizaine d'entreprises canadiennes en phase de croissance qui décarbonisent l'approvisionnement en électricité, électrifient les transports, soutiennent la transition vers une économie circulaire et décarbonisent l'industrie. Le fonds a mis en place un cadre d'évaluation de l'impact pour

mesurer les réductions des émissions de carbone. Nous pensons qu'en aidant à développer des solutions prêtes à être commercialisées, ce fonds contribuera à lutter contre le changement climatique.

PaceZero Capital Partners est un gestionnaire de fonds de crédit privé émergent. Le PaceZero Sustainable Credit Fund II vise à soutenir 16 à 20 entreprises canadiennes en phase de démarrage dans le développement et la commercialisation de leurs technologies afin qu'elles aient un impact social et environnemental positif. Le cadre d'impact du fonds est aligné sur les normes mondiales. Nous pensons que ce fonds aura des retombées positives importantes et de grande portée sur l'environnement.

Ce n'est que le commencement

L'annonce d'aujourd'hui n'est que le commencement. Avec un objectif de 405 millions de dollars, Realize Fund I réalisera de nombreux autres investissements l'année prochaine et dans les années à venir. En 2024, l'équipe développera de nouveaux partenariats d'investissement communautaire pour propulser des solutions dirigées par les communautés, continuera à soutenir les gestionnaires nouveaux et émergents, s'efforcera de réaliser des investissements visant à aider les communautés rurales et éloignées et soutiendra le développement par les gestionnaires de cadres de mesure de l'impact.

Soutien aux Objectifs de développement durable des Nations Unies

Le Fonds de finance sociale aide le Canada à faire progresser les ODD. Les intentions d'impact des investissements annoncés aujourd'hui soutiennent plusieurs ODD, en particulier l'ODD 3 : bonne santé et bien-être ; l'ODD 5 : égalité des sexes ; l'ODD 7 : énergie propre et d'un coût abordable ; l'ODD 10 : inégalités réduites ; l'ODD 11 : villes et communautés durables ; et l'ODD 12 : consommation et production responsables.

- 30 -

À propos de Realize Capital Partners et Le Fonds de finance sociale

Realize Capital Partners est l'un des trois gestionnaires de fonds de fonds sélectionnés par le gouvernement du Canada pour son Fonds de finance sociale (FFS). Realize Capital Partners est une coentreprise entre Rally Assets et Relay Ventures. Le FFS est une initiative du gouvernement canadien visant à renforcer les organismes à vocation sociale et à accélérer la croissance du marché de la finance sociale au Canada. Par le biais de Realize Fund I, et aux côtés des autres gestionnaires de fonds de fonds du FFS, nous investissons dans des initiatives ayant un impact positif qui accélèrent l'équité sociale au Canada.

POUR PLUS D'INFORMATIONS

Estelle Taylor,
Head, Marketing and Communications
647-679-1646
info@realizecapitalpartners.ca